

Referat fra OOSK-møte 17.10.01

Tilstede:

<u>Leder:</u>	Stein
<u>Sekretær:</u>	Åse
<u>Kasserer:</u>	Trond
<u>GSR Fredagsgruppa:</u>	Lasse
<u>GSR Fly-Frigruppa:</u>	Geir
<u>GSR Gjør-det-enkeltgruppa:</u>	Geir
<u>GSR Mandal:</u>	Jørg
<u>Leder HI/OI-Komiteen:</u>	Otto
<u>RKM Regionskomitemedlem:</u>	Roy
<u>VARARKM:</u>	Helge

Ønsket velkommen, stille stund. NAs 12 tradisjoner og 12 konsepter ble lest opp. Trond leste 10. konsept. Lasse leser 11. konseptet neste gang. Hadde presentasjonsrunde- hvor hver enkelt presenterte seg og hvilken tjeneste man har.

Godkjenning av referat fra forrige OSSK-møte.
Referat fra forrige møte ble lest opp. det ble godkjent.

Dagens Agenda: Godkjent.

Eventuelt:

- Fredagsgruppa lurte på om regionen, sender informasjon (den som sendes til alle områdene)- blir sendt ut til isolerte grupper?
- Roy har hatt personlig utgift på oppslagstavla vår- i lokalet vårt, og spurte om å få refundert disse pengene (det fikk han).
- En kommentar: gruppene bes om å ta ansvar for- at penger ikke "flyter" i lokalet.

RAPPORTER:

OSSK:

Leder: Ingenting å rapportere.

Sekretær: Ingenting å rapportere.

Kasserer: Saldo pr. i dag kr. 6758,92 (har overført 30 000 kr. Til regionen)

Fredagsgruppa: Består av stabile folk, vil minne om åpent møte (2.

fredagen-hver mnd.), jevnt oppmøte på gruppesaksmøtene. Står bra til.

Mandal: stabilt oppmøte, ofte har vi besøk fra Kr. Sand, få nykommere.

Gjør-det-enkeltgruppa: Savner møteleder-nøkkelen til gruppesaksmøtene.

Fly-Frigruppa: Står bra til.

HI/OI: Mye "surr" i komiteen. Har adoptert et prinsippvedtak fra Østlandet- om ansvar og forpliktelse ang. verv i komiteen (2 ganger uteblivelse på rad-uten beskjed, 3 ganger uteblivelse- mister vedkommende vervet sitt). Skal ha sammvittighetsmøte neste gang, det er bare 3 personer i komiteen (dvs. vi har ikke kapasitet- til annet en møtet i fengselet). Har hatt møte med fengselet- veldig positivt, det blir et utvidet infomøte i første omgang. Annonsen er i rute og betalt for 6 mnd.

RKM:

Vil bare minne om tlf.vakt-møte 24.10.01- kl. 18.00 (i lokalet). Holder på å lage en perm- fra regionsmøtene, som skal stå i hylla- i lokalet.

Post inn/ut: Ingenting.

Referat fra OØSK/OØSK 2: Intet relevant for OOSK.

SAKER:

Sak 1: Valg av ny leder i aktiviteskomiteen

Jan Ivar ble fremmet som kandidat- på forrige OSSK-møte, fra en av gruppene. Han ble enstemmig valgt av GSR-ene- som ny leder i aktiviteskomiteen.

Sak 2: Valg av ny sekretær i OSSK

Åse ble fremmet som kandidat- på forrige OSSK-møte, fra en av gruppene. Ble enstemmig valgt av GSR.ene- som ny sekretær i OSSK.

Sak 3: Valg av ny nestleder i OSSK

Fredagsgruppa ingen kandidat, gjør-det-enkeltgruppa ingen kandidat, mandal ingen kandidat, Fly-Fri 1 kandidat (Ester). GSR-ene valgte enstemmig Ester- som ny nestleder i OSSK.

Sak 4: Valg i regionen (nestformann, sekretær, formann i

litteraturkomiteen, delegat, varadelegat, H&OI koordinator) gruppene bes om å komme med kandidater

Fly-Frigruppa hadde en kandidat til delegat (Trond E.) og ingen andre kandidater til de andre vervene. Fredagsgruppa hadde en kandidat til delegat (Trond E.) og ingen andre kandidater til de andre vervene. Mandal hadde ingen kandidater til noen av vervene. Gjør-det-enkeltgruppa hadde ingen kandidater til noen av vervene. GSR-ene valgte enstemmig Trond E. Som kandidat til delegat.

Sak 5: Spørsmål fra litteraturkomiteen. Kan gruppene i område sør- samordne sine innkjøp av litteratur, medaljer og lignende. ?

3 grupper støttet forslaget, en gruppe gjorde ikke dette. Saken går videre til neste gang. En del meningsutvekslinger ang. denne saken.

Frans av Asissi

Sinnsrobønnen

In loving service Åse